
Cu privire la răspunsul lu E. Minoiu: 
 
Mi se pare foarte ciudată funcționarea IOF, dacă cele invocate de dl.  vicepreședinte se discută 
pe zona inchisă pentru antrenori și oficiali, și nu la ședințele ținute cu acest scop. 
 
Sunt câțiva (eminenții și mentorii orientării) care își permit plimbarea pe zona în plin concursul 
de ștafetă, ajutând cumva copii (vezi Jigodin 2014). La noi acest lucru nici nu dă de gândit, e 
foarte natural. Sau totuși nu? 
 
Iar despre mentalitate: dacă la Oberwiesenthal a intrat pe traseu un fotograf, pot intra și eu. 
 
Ciudat, foarte ciudat funcționeză FRO. 
 
Poziția oficială a clubului VSK Csikszereda, despre modul de selecție, de pregătire, de finanțare, 
în consecință funcționarea comisiei de iarna va apare în curând, după analiza raportului 
participanților la concurs. 
 
Cu stimă, Szász János 
 
 


